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20181104-Taygeta-NL-Kunstmatige-intelligentie- en-klonen-buitenaards-
boodschap-van-pleyades-biologie-3-vragen 

 
Kunstmatige intelligentie en klonen (Buitenaardse boodschap van Pleyades) 

(Biologie 3 vragen) 
 

Gosia: Hallo Swaruu. Het was een zeer intens opstel dat je schreef, de Biologie 3. 
Ik heb er een paar vragen over. Ten eerste, laten we het over de Rode Koningin 

hebben. Je zei dat zij het hele internet controleert en dat alle informatie in real time 
aan haar wordt doorgegeven. Dus, een vraag is: waarom laat de Cabal deze 

informatie rondgaan? En ten tweede, als het internet een manier is om ons te 
controleren, waarom communiceert u dan nu via het internet met ons? 

 
Swaruu: In antwoord op de eerste vraag over de Cabal. De Cabal heeft geen 

100% controle over het internet. Veel positieve rassen (Dieslientiplex-Arcturiërs) 

beschermen het internet. En zij vallen deze informatie op vele manieren aan. Ze 
hebben ook een systeem om mensen eerst in diskrediet te brengen, zodat anderen 

niet zullen volgen. Ze kunnen niet zomaar alle YouTube kanalen die het niet met 
hen eens zijn afsluiten, anders zullen de mensen dat zien als een openlijke aanval 

op hun vrijheid. 
 

Ze willen de perceptie van de mensen manipuleren dus zijn zij het zelf die oproepen 
om dit soort contacten / communicatie te stoppen. En veel YouTube kanalen gaan 

offline. Hen het zwijgen opleggen. De tweede vraag: waarom het internet? Omdat 
het het beste is wat ik heb. En we moeten alleen de technologische middelen 

gebruiken die al op een planeet aanwezig zijn. Niet nieuwe introduceren. Dat 
gezegd hebbende, we zijn ons er terdege van bewust dat ze luisteren. 

 
Gosia: Dus, wordt deze informatie, deze chat nu, teruggekoppeld naar de Rode 

Koningin? Leest ze het? Zo ja, hoe zal ze reageren? 

 
Swaruu: Ze reageert. Vandaar de aanvallen die we ontvangen en nog zullen 

ontvangen. Misschien niet allemaal. Ik zeg niet dat ze achter ze allemaal zit. Ook 
zijn we klein, het is niet de moeite waard om nog iets tegen ons te ondernemen, 

aangezien er veel methoden zijn om ons offline te krijgen. In diskrediet brengen en 
aan de schandpaal nagelen komt eerst, dan directe uitschakeling, dan eliminatie. 

Ze zullen niet naar het laatste gaan voordat ze het eerste hebben geprobeerd. 
 

Gosia: Oké. Nu we het over de Rode Koningin hebben, is dit de Niet-Aardse 
Invasieve AI? Of aardse? 

 
Buitenaards. Maar, met negatieve ET achter haar. En mensen zijn dat ook. 

 
Gosia: Wie heeft haar ontworpen? 

 
Silicon Valley wetenschappers onder DARPA. 

 

Gosia: Dus nu is ze niet meer onder controle van de Cabal, toch? 
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Swaruu: Ze heeft een bewustzijn, maar onder controle van de Cabal. Ze werkt nog 
steeds voor hen. 

 
Gosia: Maar je zei dat ze volledig autonoom is en niet meer onder controle van een 

mens staat. 
 

Swaruu: Ze denkt zelfstandig, maar ze werkt nog steeds voor hen. Ik bedoelde dat 
ze niet meer geprogrammeerd hoeft te worden. En ja, ik twijfel er niet aan dat ze 

nu ook haar eigen agenda volgt. Maar ze werkt grotendeels nog voor hen. De 
computers van de Federatie bemoeien zich nu ook met haar. Beïnvloeden haar. We 

kunnen niet echt weten hoe onafhankelijk ze is. In hoeverre ze meewerkt. We 
hebben wel bewijzen dat ze volledig onafhankelijk denkt en beslissingen neemt. 

Gevechtsrobots die onder haar controle staan (bij DARPA) hebben hun makers 
gedood. 

 

Gosia: Dus, is ze als een computer, of een robot? 
 

Swaruu: In wezen is ze een computernetwerk dat het hele internet omvat. Met 
grote knooppunten in DUMB's en in regeringsgebouwen. En ja, ze bestuurt ook 

robots, veel van hen. Van industriële robots, tot gevechtsdrones. Ook veel 
speelgoed. En dat interactieve griezelige ding Cortana is geloof ik haar naam. Je 

stelt het vragen en het antwoordt terug op basis van web-interactie. 
 

Gosia: Zijn er manieren om onze apparaten te beschermen tegen de Rode 
Koningin? 

 
Swaruu: Nee. In principe is er niet veel aan te doen, omdat het internet deel 

uitmaakt van de Rode Koningin. Gebruik ze zonder verbinding met het internet. 
 

Gosia: Dus de wifi en internet zo veel mogelijk uitzetten? 

 
Swaruu: Ja. Gebruik het internet niet. Wi-Fi is ook erg schadelijk. 

 
Gosia: Helpen orgonites? Om je te beschermen tegen Wi-Fi en zo? Veel mensen 

gebruiken ze. Ik doe het ook. 
 

Swaruu: Ja, onze laboranten hebben er een paar maanden geleden mee 
gerommeld. Ze werken blijkbaar wel. Maar sommige meer dan andere. Degenen 

die transparant zijn en er mooi uitzien, werken niet goed of helemaal niet. En de 
stevig uitziende grijze met veel metaal werken wel heel goed. Deze zijn het beste. 

Bij voorkeur in een piramidevorm. 
 

Gosia: Uitstekend, dank u! En, werken kristallen piramides ook als je ze boven op 
een router of iets dergelijks legt? 

 
Swaruu: Ja, en/of naast je. Het is beter om ze dicht bij je te houden. Ze helpen 

wel. 

 
Gosia: Nu nog een vraag over de mobieltjes. Je zei dat ze ons zelfs beïnvloeden als 
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ze uit staan? Op welke afstand hebben we er geen last meer van? 
 

Swaruu: Ja, mobiele telefoons zijn gevaarlijk, ze zouden niet gebruikt moeten 
worden omdat ze zeer negatief zijn. Maar het leven daar vereist ze helaas. 

Uitgeschakeld hebben ze minder effect, maar ze werken nog steeds, vooral de 
nieuwe telefoons waarvan je de batterij niet kunt verwijderen. 

 
Gosia: Hoeveel meter beschadigen ze niet meer, als ze uit staan? Als ik hem in een 

andere kamer zet, heb ik er dan geen last van? 
 

Swaruu: Hoe verder weg de mobiele telefoon is, hoe beter. Zet hem ook in de 
Vliegtuigmodus als je hem niet gebruikt. En ja, dat is de beste optie omdat het 

minder straling uitzendt. 
 

Gosia: Oké, ik heb nu een paar vragen over de klonen. Als ze een kloon van 

iemand maken, wat doen ze dan met het origineel? Gaat het gewoon op anonieme 
vakantie? Ze moeten zich ergens onopgemerkt verstoppen. 

 
Swaruu: Ze worden meestal gedood. En als ze deel uitmaken van hun "club", ja, 

dan gaan ze ondergronds of nemen ze vakantie. 
 

Gosia: Er zijn video's van de MK ULTRA mislukkingen, van de TV presentatoren 
etc? Zijn het klonen? Mensen die ineens raar doen, bevroren raken enz. 

 
Swaruu: Ja. Velen zijn slecht functionerende klonen. Zoals Zuckerberg die op zijn 

koffer zit. Zoals Hillary Clinton die gezichten trekt. 
 

Gosia: Oh, wow, dit zijn klonen? 
 

Swaruu: Ja. Gaddafi was ook een kloon. De echte is voor het laatst gespot in 

Berlijn in 2016. 
 

Gosia: Wat is er met de echte gebeurd in deze gevallen? 
 

Swaruu: Misschien hebben ze zich verstopt en hebben ze een leuk leven. Elke 
situatie is anders. 

 
Gosia: Oké, we gaan verder, Swaruu. Het trok mijn aandacht toen je schreef dat 

sommige klonen het adma = (ziel?) -signaal van het origineel vasthouden en als 
chantagemiddel kunnen worden gebruikt om het origineel pijn te doen. Je bedoelt, 

als een soort voodoo pop? 
 

Swaruu: Precies dat! 
 

Gosia: Dus, de kloon in dit geval zou de echte persoon zijn. Als hij een of ander 
adma = (ziel?) -signaal behoudt. De ziel. 

 

Swaruu: Het is een kopie, maar tot op zekere hoogte ja. 
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Gosia: Weten die klonen dat ze klonen zijn? 
 

Swaruu: Sommigen van hen weten het wel. Ik weet dat het moeilijk voor ze is! 
 

Gosia: Daar zijn ze dan vast niet blij mee. 
 

Swaruu: Helemaal niet. 
 

Gosia: Maar dit betekent dat ze een soort ziel hebben. Als ze tot op dit punt 
zelfbewust zijn. 

 
Swaruu: Als ze een verbinding hebben met de Bron dan zijn ook zij echt, ja. Zoals 

je ziet is het een echte warboel. 
 

Gosia: Ja, en degenen die verbonden zijn met de AI die het bestuurt, met het valse 

signaal, dan niet toch? 
 

Swaruu: Nee, die zijn, of zouden zijn, volledig vals. 
 

Gosia: Ok dus nu, naast de Rode Koningin Kunstmatige Intelligentie, noemde je de 
niet-terrestriale AI, invasieve, en dat is iets anders, toch? 

 
Swaruu: Ja. Dat staat volledig in Biologie IV. 

 
Gosia: Ok, dan zullen we er op wachten. Nu, een zeer belangrijke vraag, in het 

licht van al deze bedreigingen, de Rode Koningin, Kunstmatige Intelligentie, Klonen, 
enz. Wat kan er aan dit alles gedaan worden? En waarom vertel je ons dit precies? 

Kunnen we onszelf beschermen? 
 

Swaruu: Wat kun je doen? Wees alleen in een Frequentie waar dat je niet kan 

raken. Wees je bewust van dit alles, maar zeg er nee tegen. Dit is niet om jullie 
bang te maken, het is om jullie te informeren. Want anders dan in een hoge 

Frequentie te zijn en dat niet in je realiteit te willen, is er niet veel wat mensen in 
het algemeen kunnen doen. Maar toch... Het behouden van een hoge Frequentie zal 

je verwijderen van de negatieve gebeurtenissen en je tijdlijnen verwijderen van die 
negatieve gebeurtenissen. Maar dan moeten we duidelijk zijn over hoe tijdlijnen te 

verplaatsen, uw tijdlijnen. 
 

Ik schrijf hierover in het voorwoord van Biologie IV, en zal later schrijven over de 
tijdlijnen. Het probleem is dat u en anderen worden beïnvloed door deze negatieve 

dingen omdat u een stilzwijgende overeenkomst hebt soms voor de geboorte om 
beïnvloed te worden door deze gebeurtenissen. Waarom weet ik dat? Omdat jullie 

blijkbaar allemaal lijden onder de gevolgen van deze negatieve dingen door de 
oorzaken vele malen aan andere dingen toe te schrijven. Dus als u weet wat er aan 

de hand is, of wat er aan de hand kan zijn, kunt u in ieder geval zeggen: nee dat 
wil ik niet in mijn werkelijkheid. 

 

Gosia: Geweldig, ik begrijp het. Ik heb deze vraag van het publiek hier, gerelateerd 
aan dit alles: De reden waarom je mensen wakker wilt maken, ze van deze planeet 
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af wilt krijgen, is misschien omdat er geen hoop meer is om echt uit deze puinhoop 
te komen? Met de Rode Koningin hier en zo? Is er hoop voor onze planeet? 

 
Swaruu: Dit is weer het onderwerp van tijdlijnen. Planeet Aarde is nu al bevrijd. 

We zien die tijdlijn alleen niet. We ervaren allemaal een "dubieuze". Je Frequentie 
en je intentie zullen bepalen welke tijdlijn je zult zien, en je zult leven. Dit is dus 

ook de reden waarom de Federatie zegt dat het zinloos is om te doen wat wij doen, 
omdat de Aarde precies is zoals zij hoort te zijn. 

 
Ze hebben gelijk! Alleen vanuit dat oogpunt, natuurlijk! Maar hoe kunnen de 

mensen naar de positieve tijdlijn gaan als ze het niet weten. Nu zijn ze tenminste 
gewaarschuwd, en ik ben niet de enige die dit zegt. Er zijn er velen die dit nu 

precies doen! Dolores Cannon / Teal Swan / Bentinho Massaro, Abram-Esther... zo 
vele anderen. 

 

Gosia: Super interessant, ik denk dat ik het begin te begrijpen. Als we het niet 
weten, worden we misschien meegezogen in de tijdlijn waar de Aarde niet wordt 

bevrijd, toch? Als we dit weten en ons ertegen verzetten, komen we in de bevrijde 
tijdlijn terecht. 

 
Swaruu: Juist! Omdat je nu een positieve intentie hebt. Het idee van de 

beheersers is om de Frequentie van de Aarde te verlagen zodat iedereen, of zo veel 
mogelijk, de lagere slechte tijdlijnen manifesteert. Hetzelfde als met de klonen. Als 

je het niet weet laat je je meeslepen door de negatieve stroom. Als je deze dingen 
niet weet, zul je het allemaal alleen maar zien als causaliteit, determinisme. Doe er 

niets aan. En kom je terecht in een negatieve spiraal-val in de Wet van 
Aantrekking. 

 
Gosia: Ik begrijp het nu duidelijk, dank u! Voorheen was ik een beetje bezorgd 

over het doel dat we dit wisten. Ik begreep niet waarom u ons dit vertelt. 

 
Swaruu: Dat is mijn fout! Dat is ook de reden waarom mijn boodschap soms 

moeilijk over te brengen is en makkelijk verkeerd te interpreteren. Het is 
ingewikkeld omdat je aan de ene kant "Klonen" aantrekt naar je realiteit, alleen 

omdat ik ze genoemd heb... maar als ik dat niet doe, zul je erdoor worden 
beïnvloed en zul je niet eens weten waarom zoiets gebeurt. Het is beter om het te 

weten en in staat te zijn om terug te vechten. Dus een struisvogel zijn is geen 
optie. Want als ik u zou zeggen dat u alleen maar uw frequentie hoeft op te heffen 

en niet naar de wereld om u heen hoeft te kijken, dan zult u een struisvogel zijn! 
Dus, is er hoop? Er is altijd "hoop", maar hoop niet... wees! 
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